



Dansk Sundhedspsykologisk Selskab styrelsesmøde 06.02.2024

Virtuelt møde

Deltagere: Ingeborg, Peter, Yoon, Victoria, Kim & Sofie.

Afbud: Lisbeth, Kim, Annika

Dagsorden

1) Velkommen til Sofie, studentermedhjælper i DSS

2) Kurser

- Facebook-profil/-side til at reklamere for kurser og dele andre relevante informationer
 - Yoon skriver til Beate og spørger om vi allerede har en.
- Yoon efterspørger overtagelse af promovning på Mai-Britt Guldin kurset d. 16. april.
 - Sofie skriver til Lisbeth.
- Mai-Britt Guldin, 16. april
 - 16 tilmeldte indtil videre.
 - DSS-deltagere: Ingeborg spørger Kim.
 - Yoon har korrespondancen, skriver til Maibritt omkring litteratur.
 - Sofie sender mail i midt marts, at det ikke længere er muligt at framelde samt andet info omkring kurset. Husk at spørge deltagere, om nogen har særlige diæthensyn. Dette skal meldes til Nyborg Strand i god tid.
- ME-kursus
 - Afventer -der går lidt inden endeligt svar fra Peter.
- Andre
 - Evt. smertekursus til efterår. Peter kontakter Lisbeth.

3) Webinarer

- Malene Damholdt
 - Intet nyt, måske sent forår.
- Sølve?
 - Vil gerne lave et webinar i stedet for kursus.
 - Yoon hører efter dato i efteråret.
- Ingeborg?
 - Webinar om åndedrættet og åndenød. Får selv sat det på benene. Får det til at passe tidsmæssigt med Sølve.

- Andre?

4) Vigtige punkter fra selskabsrådsmøde d. 23. januar (repræsentanter for DSS var Yoon og Peter)

- Bistand fra DP til administrativt arbejde (fx moms, tilbagebetalinger osv.)
 - Enighed om at der skal hjælp ud til selskaberne. Allokering af midler/kontaktpersoner der skal hjælpe.

5) Henvendelse fra medlem/psykolog/patient om ME -Peter har skrevet udkast til svar

- Peters forslag bruges. Vi sender det til hende som svar. Peter bliver kontaktperson for dette.

6) Forslag til arbejdsprogram for DP i næste periode (Yoon og Ingeborg)

- Yoon og Ingeborg mødes i løbet af ugen, så intet nyt indtil videre.

7) Hvervelse af nye medlemmer, obs: se referat fra møde med udviklingskonsulent i DP Mai Sinius d. 10.01 i Dropbox (Lisbeth og Ingeborg).

- Mai synes vi skal tage ud og møde de studerende hvor de er.
 - Ingeborg tager til AU og står i en stand og deler flyers ud. Hvis det går godt, kan det gøres andre steder, eksempelvis SDU eller KU.
 - Oprettelse af Facebook-gruppe.

8) Opfølgning på Victorias mail DP om kassererposten

- Der er kommet en processbeskrivelse/guide til kasserer i værktøjskassen.
- Vi går videre med problematikkerne omkring arbejdsgangen som kasserer. Victoria skriver et udkast.
- Priser for kurser
 - Victoria venter på svar omkring regler for prissætning. Vi læner os op ad den praksis som andre decentraler gør brug af indtil andet påbydes.

9) Antal gratis styrelsesmedlemmer pr. kursus?

- Gratis kurser for styrelsesmedlemmer, men skal diskuteres løbene fra kursus til kursus.

10) Punkter til formandskollegiemøde d. 27/2?

- Bede om at DP's sekretariat varetager fakturaindbetalinger ved kurser i den midlertidige periode indtil systemet virker, da opgaven er omfattende for frivillig, ikke-økonomiuddannet kassér.
- Ønsker om differentieret kontingentsatser for pensionister flexjob, deltid, osv, Samme nedsatte takst som de studerende: 150 kr. pr år Fuld sats: 300 kr pr år.
- Ønske om selvstændig mail-adresse til fagnævnet. Lige nu kommer mails gennem DSS-mailen, hvilket skaber unødigt ekstraarbejde, og kan være problematisk ift. GDPR.

11) Andet fra mødet

- Skriv til Beate ift. nedlægning af psykologarbejde på smertecentre. Victoria går videre med dette. DSS vil gerne være afsendere på en pressemeddelelse.
- Fysisk møde d. 11/6, afholdes i Nyborg.